

Title (en)

Lighting apparatus for tubular lamps and accessories therefor.

Title (de)

Beleuchtungskörper für Leuchtröhre und dazu bestimmtes Zubehör.

Title (fr)

Appareil d'éclairage pour lampes tubulaires et accessoires destinés à celui-ci.

Publication

**EP 0609958 A1 19940810 (FR)**

Application

**EP 94200331 A 19940204**

Priority

- EP 94200331 A 19940204
- EP 93400296 A 19930205

Abstract (en)

A lighting apparatus for tubular (tube) lamp(s), which comprises a connection device at at least one of its ends and is characterised in that this device (1 or 2) is equipped, on the one hand, with a housing which is open so as to receive the lamp socket or sockets (3 or 4) and, on the other hand, with an element or terminal board (11 or 12) which comprises terminals (5, 6, 7 or 8, 9, 10) for at least two supply conductors, the terminals of the terminal boards, each present in a connection device (1 or 2) at each of the ends of two adjacent lighting apparatuses, being connected together by a junction connector (20) when two lighting apparatuses are placed one after the other in axial alignment. <IMAGE>

Abstract (fr)

Appareil d'éclairage pour lampe(s) tubulaire(s) comprenant à au moins une de ses extrémités un dispositif de connexion caractérisé en ce que ce dispositif (1 ou 2) est équipé d'une part d'un logement ouvert de manière à recevoir le ou les sockets de lampe (3 ou 4) et d'autre part d'un élément ou bornier (11 ou 12) comprenant des bornes (5, 6, 7 ou 8, 9, 10) pour au moins deux conducteurs d'alimentation, les bornes des borniers présents chacun dans un dispositif de connexion (1 ou 2) à chacune des extrémités de deux appareils d'éclairage adjacents étant reliées entre elles par un connecteur de jonction (20) lorsque deux appareils d'éclairage sont placés l'un à la suite de l'autre dans un alignement axial. <IMAGE>

IPC 1-7

**F21V 23/06; F21V 19/00**

IPC 8 full level

**F21V 19/00** (2006.01); **F21V 23/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F21V 19/008** (2013.01); **F21V 23/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] GB 988979 A 19650414 - PHILIPS ELECTRONIC ASSOCIATED
- [XDY] DE 2143977 A1 19730315 - WOHLLEBEN PETER BERND
- [XD] DE 1008828 B 19570523 - WALTER GUSTAV WILHELM STAECCKER
- [A] FR 981105 A 19510522

Cited by

EP0928926A3; DE29611509U1

Designated contracting state (EPC)

BE DE DK FR IE NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0609628 A1 19940810**; DE 69404490 D1 19970904; DE 69404490 T2 19980129; DK 0609958 T3 19980309; EP 0609958 A1 19940810;  
EP 0609958 B1 19970730

DOCDB simple family (application)

**EP 93400296 A 19930205**; DE 69404490 T 19940204; DK 94200331 T 19940204; EP 94200331 A 19940204